

«Σε περίπτωση που κάτι δεν πάει καλά αυτομάτως το BBA ειδοποιεί το νοσηλευτικό προσωπικό μέσω τηλεειδοποιητή», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 24-2-2008, σελ. 12.

«Η Microsoft θέλει να εκμεταλλευθεί τις αγωγίμες ιδιότητες του ανθρώπινου δέρματος για να συνδέσει ηλεκτρονικές συσκευές (τηλεειδοποιητές, κινητά τηλέφωνα, ψηφιακές ατζέντες) σε διάφορα σημεία του σώματος», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 10-7-2004.

«Ο νέος νόμος, που απαγορεύει και τη χρήση τηλεειδοποιητή, θα εφαρμόζεται σε συναυλίες, κινηματογραφικές προβολές, θεατρικές παραστάσεις, μουσεία και βιβλιοθήκες», *in.gr*, 13-2-2003.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: τηλεειδοποιητής 57, τηλεειδοποιητή 26, τηλεειδοποιητές 19]

τηλεπαίκτης

«Αν μάλιστα ο τυχόν τηλεπαίκτης τυχόν γνώριζε και απαντούσε εύστοχα “Φυτοπλαγκτόν”, σίγουρα πολλοί θα έμεναν με το στόμα ανοιχτό», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 5-4-2009.

«Τα δώρα είναι συνήθως ευτελούς αξίας, τα χρήματα σχεδόν ποτέ δεν δίνονται με διάφορα τεχνάσματα στον τηλεπαίκτη που επιτυχώς συμμετείχε, ενώ τα δώρα αποστέλλονται και ο “κερδισμένος” επιβαρύνεται με υπέρογκα έξοδα αποστολής», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 2-7-2004.

«Κάλπικες οι γνώσεις του τηλεπαίκτη» (υπότιτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 8-4-2003.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: τηλεπαίκτης 55, τηλεπαίκτη 10, τηλεπαίκτης 2 / τηλε-παίκτης 3, τηλε-παίκτη 3]

τηλεπαρουσία

«Έτσι, κάθε συνεργάτης θα μπορεί να τηλεκατευθύνει το ρομπότ ακόμη κι αν χρησιμοποιεί τον υπολογιστή του σπιτιού του, ώστε να συμμετέχει σε συσκέψεις, να “περιπλανιέται” μέσα στα γραφεία ή να συνομιλεί με τους υπαλλήλους. Κι αυτό γιατί το μηχάνημα της Anybot σχεδιάστηκε για να λειτουργεί ως μία φορητή πλατφόρμα βιντεοδιασκέψεων -ή καλύτερα “τηλεπαρουσίας”, όπως προτιμούν να ονομάζουν αυτό το ρομποτικό σύστημα οι δημιουργοί του», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 23-5-2010.

«Επίσης, εξελίσσεται συνεχώς η τεχνολογία γύρω από τεχνητά μέσα για τους ανάπηρους, ενώ η συνεχής πρόοδος στις τηλεπικοινωνίες καθιστά απλά ευκολότερη την “τηλεπαρουσία”, δηλαδή τον ακριβή τηλεχειρισμό ενός ρομπότ, ανεξαρτήτως της απόστασης ανάμεσα στο εκάστοτε “όχημα” και το χειριστή του», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 29-9-2009.

«... η εταιρεία Cisco, η οποία προωθεί την ιδιαίτερα προηγμένη τεχνολογία της τηλεπαρουσίας (telepresence), μια εξελιγμένη μορφή τηλε-

διασκέψεων, η οποία επιτρέπει την εξ αποστάσεως συνεργασία σε πραγματικό χρόνο και σε συνθήκες που προσιδιάζουν κατά πολύ στις “πραγματικές”, αναφέρει ότι κατάφερε να μειώσει κατά 70% τις αεροπορικές μετακινήσεις των υπαλλήλων της ...», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 18-8-2009, σελ. 23.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: τηλεπαρουσία 383, τηλεπαρουσίες 10 / τηλε-παρουσία 79]

τηλεποπτεία

«Μια νέα αυγή για την Τοπική Αυτοδιοίκηση επαγγέλλεται το Διαδίκτυο: ηλεκτρονικά δημοψηφίσματα, τηλε-ιατρική παρακολούθηση, τηλεεποπτεία των δρομολογίων αστικής συγκοινωνίας είναι ορισμένες μόνο από τις ψηφιακές δημοτικές υπηρεσίες του μέλλοντος», *BHMA Science*, 13-4-2008, σελ. 53/7.

«Εκσυγχρονισμός του συστήματος μεταφοράς φυσικού αερίου προϋπολογισμού 8,9 εκατ. ευρώ. Το έργο περιλαμβάνει την αναβάθμιση του συστήματος SCADA, τον τηλεχειρισμό και τηλεποπτεία βανών του ΕΣΦΑ καθώς και την ολοκλήρωση της αντικεραυνικής προστασίας των εγκαταστάσεων», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 2-2-2007.

«Πρόκειται για το Κέντρο Ελέγχου Λειτουργίας από το οποίο γίνεται η τηλεδιοίκηση και τηλεποπτεία του Μετρό», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 10-5-2004.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: τηλεποπτεία 87, τηλεποπτείες 2, τηλε-εποπτεία 23]

τηλεσυμβουλευτική

«Στον τομέα των συστημάτων πληροφορικής και των τηλεπικοινωνιών, η ανάπτυξη της τηλεϊατρικής (τηλεδιάγνωση, τηλεσυμβουλευτική, τηλεθεραπεία, τηλενοσηλευτική, τηλεφροντίδα) απαιτεί τη σωστή εφαρμογή της. Προϋποθέτει επίσης τη δικτύωση των μονάδων Υγείας με τους Δήμους, τις αστυνομικές και τουριστικές αρχές σε απομακρυσμένες περιοχές και με ευπαθείς πληθυσμούς», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 16-3-2011.

«Η ίδια ανέφερε περίπτωση ατόμου που εμφανίζεται στα ΜΜΕ ως ειδικός ενώ έχει παρακολουθήσει την σχολή Αντλεριανών και υπογράμμισε ότι η σοβαρότητα των περιπτώσεων που καλούνται να αντιμετωπίσουν οι επαγγελματίες του χώρου δεν επιτρέπει “τηλεσυμβουλευτική και τηλεψυχοθεραπεία”», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 3-4-2004.

«Σημειώνεται ότι το ΣΦΚ του Πανεπιστημίου Αθηνών παρέχει και τηλεσυμβουλευτικές υπηρεσίες μέσω ανώνυμου e-mail, όπου οι ειδικοί απαντούν σε ερωτήσεις φοιτητών», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 22-11-2001.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: τηλεσυμβουλευτική 202, τηλεσυμβουλευτικές 7 / τηλε-συμβουλευτική 92]